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Vedoucí kolotoče Lis 26, 2024

NATO zvažuje preventivní přesné údery v hloubi Ruska, pokud bude bezprostředně
hrozit vzájemný konflikt! Šéf vojenského výboru se v diskusním panelu prořekl, že
Rusko musí být vyprovokováno! Za hrozbu už označil dokonce i Čínu a Evropa se
musí připravit na pokles životní úrovně, až začne EU financovat válku bez USA!

aeronet.news/nato-zvazuje-preventivni-presne-udery-v-hloubi-ruska-pokud-bude-bezprostredne-hrozit-vzajemny-konflikt-sef-vojenskeho-vyboru-se-v-diskusnim-panelu-prorekl-ze-
rusko-musi-byt-vyprovokovano

NATO zvažuje preventivní přesné údery v hloubi Ruska, pokud bude bezprostředně hrozit vzájemný konflikt! Šéf vojenského
výboru se v diskusním panelu prořekl, že Rusko musí být vyprovokováno! Za hrozbu už označil dokonce i Čínu a Evropa se
musí připravit na pokles životní úrovně, až začne EU financovat válku bez USA!

Eskalace hrozby vypuknutí III. sv. války na evropské půdě nabírá v těchto hodinách neuvěřitelné tempo.
Sociální sítě začalo zaplavovat video a útržky výroků admirála a šéfa vojenského výboru NATO Roba
Bauera, které pronesl v panelové diskusi [1] neziskového think-tanku European Policy Center (EPC) v
pondělí. Bauer totiž prohlásil, že osobně oceňuje, že NATO se posunulo z roviny myšlení obranné aliance
do pozice organizace, která se nebude bát preventivních úderů.

“V NATO nyní začala nová diskuse a já jsem rád, že se náš postoj k této situaci změnil. Už nejsme
omezeni na roli obranné aliance, která pouze čeká na útok, aby pak mohla reagovat. Je logičtější
neutralizovat lučištníka v Rusku předem, pokud proti nám podnikne agresi,” řekl Bauer. Lučištníkem
samozřejmě myslel ruská odpalovací zařízení a odpaliště raket v Rusku v obecné rovině. NATO by v
případě ruského útoku zasáhlo ruská odpalovací zařízení. Země NATO však nebudou první, kdo zaútočí,
prohlásil admirál Rob Bauer, předseda Vojenského výboru NATO, během diskuse v Centru pro evropskou
politiku.

https://aeronet.news/nato-zvazuje-preventivni-presne-udery-v-hloubi-ruska-pokud-bude-bezprostredne-hrozit-vzajemny-konflikt-sef-vojenskeho-vyboru-se-v-diskusnim-panelu-prorekl-ze-rusko-musi-byt-vyprovokovano/
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Podle šéfa vojenského výboru NATO zvažuje aliance preventivní údery proti Rusku!

Poznamenal, že země NATO musí v souvislosti s hrozbou ze strany Ruska více investovat do
protivzdušné obrany a kapacit dlouhého doletu. Podle Bauera je velmi rád, že NATO nastolilo otázku
schopností dlouhého dosahu. Zdůraznil, že země NATO musí zničit zbraňové systémy, které jsou
používány k úderu na Alianci. “A protože jsme samozřejmě obranná aliance, budeme muset přijmout
první úder,” dodal. V projevu se ovšem dopustil malého Freudovského přeřeknutí, které prostě jenom
potvrdilo, že příprava na válku s Ruskem uvnitř NATO je skutečně vážně myšlená.

Rusko musí být vyprovokováno k úderu na území NATO a hned potom začnou preventivní údery proti Rusku

Rob Baurer totiž vysvětloval, že NATO nezaútočí jen tak z ničeho nic proti Rusku, že to nepřipadá v
úvahu, ale že k tomu dojde jen v případě, že Rusko bude muset… zaútočí první. Bauer se náhle zarazil a
okamžitě se opravil, protože mu došlo, co právě odhalil. On v podstatě narovinu prozradil slova, která
padají v zákulisí v NATO o modelu vyprovokování Ruska k úderu na základnu NATO jakýmkoliv
způsobem.

A aby NATO mohlo provést preventivní hloubkové údery proti Rusku, bude muset Rusko zaútočit
na NATO jako první. Bauer si uvědomil, co plácl, takže nakonec ta věta vyzněla jako věta oznamovací,
že prostě Rusko zahájí útok, o nějaké podmínkové větě už Bauer mluvit nechtěl, aby se do toho
nezamotal.
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Rob Bauer v panelové diskusi EPC

Takhle o tom mluví generálové uvnitř aliance, ale Bauer to zvrtal a provalil na veřejnost. Prostě ten plán
NATO je jasný – vyprovokovat Rusko střílením raket dlouhého doletu z území Ukrajiny, ale řízené přes
satelity NATO, a jakmile Rusko v odvetě vybombarduje jakoukoliv základnu NATO, tak v tom okamžiku
začne válka a preventivní údery NATO do hloubi Ruska. Původní výrok měl znít, že aliance zaútočí,
pokud Rusko napadne NATO. Namísto toho z Bauera vylezlo, že Rusko bude muset zaútočit na zemi
aliance, aby NATO mohlo provést údery proti Rusku. Je to prostě drobná odchylka v jazyku, ale kouzlo
nechtěného je venku. Pokud nemáte čas na video výše, tady je přepis:

Šéf vojenského výboru NATO o úderech na Rusko, o Číně a o obětech Evropanů, které budou muset přinést při financování války na Ukrajině místo USA

–Pro případ, že by došlo k útoku v evropském NATO?

Odpověď zní ano. Máme k dispozici síly. Jsme připraveni. Naší výzvou v tuto chvíli je, že víme, že je řada
věcí, které potřebujeme nakoupit ve větších zásobách, zejména proto, že jsme se vzdali mnoha našich
schopností a munice z našich vlastních operačních zásob, z našich vlastních, řekněme, operačních
schopností. Takže je třeba je nahradit. Takže to víme. Ale potřebujeme více investovat například do
protivzdušné obrany, ale také do hloubkových přesných úderů, což je diskuse, která je v NATO poměrně
mladá. A já jsem velmi rád, že jsme teď změnili ten přístup od myšlenky, že jsme obranná aliance, že
budeme jen sedět a čekat, až budeme napadeni. A pak, když budeme napadeni, budeme schopni
sestřelit šípy, které k nám přiletí.

Ale chytřejší je nejen to, ale také zaútočit na lučištníka, který je v Rusku, pokud na nás Rusko zaútočí.
Takže je třeba mít kombinaci hloubkového přesného úderu, kterým lze vyřadit zbraňové systémy, které
jsou používány k útoku na nás, a samozřejmě, protože jsme obranná aliance, budeme muset přijmout
první úder. Takže konflikt bude muset… zahájí Rusko, protože my na Rusko nezaútočíme z ničeho
nic. Takže ano, budeme potřebovat více protivzdušné obrany. To je jedno z poučení z Ukrajiny, a zároveň
budeme investovat do hloubkových přesných úderů.

V posledních dvou a půl letech jsem objížděl zasedací místnosti, finanční konference, a dokonce i
filantropické instituce v Evropě a Americe, abych přesvědčil lidi k zamyšlení se nad dvěma otázkami.
První: Je moje společnost nebo organizace připravena na válku? A druhá: Co může moje společnost
nebo organizace udělat, aby válce zabránila? Poslední otázka může některé lidi překvapit. Pokud však
dokážeme zajistit, aby všechny klíčové služby a zboží mohly být dodány bez ohledu na cokoli, pak je to
klíčová součást našeho odstrašení. Odstrašení je mnohem širší než jen vojenské. Pokud jde o
velmocenské soupeření, mohou být a budou použity všechny mocenské nástroje. Vidíme to na rostoucím
počtu sabotážních akcí. A Evropa to vidí v případě dodávek energie.

Mysleli jsme si, že máme dohodu s Gazpromem, ale ve skutečnosti jsme měli smlouvu s panem Putinem.
A totéž platí pro infrastrukturu a zboží vlastněné Čínou. Ve skutečnosti máme dohodu s (prezidentem) Si.
V Číně se těží 60% všech vzácných kovů a 90% se zpracovává v Číně. Z Číny pochází 90% chemických
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přísad do sedativ, antibiotik, protizánětlivých léků a léků na nízký krevní tlak. Jsme naivní, pokud si
myslíme, že komunistická strana tuto moc nikdy nevyužije. Vedoucí představitelé podniků v Evropě a
Americe si musí uvědomit, že obchodní rozhodnutí, která činí, mají strategické důsledky pro bezpečnost
jejich země.

Podniky musí být připraveny na válečný scénář a podle toho upravit své výrobní a distribuční linky.
Protože i když bitvy možná vyhrává armáda, války vyhrávají ekonomiky. Pokud však zvýšíte odstrašení
a pokud zvýšíte podporu Ukrajině, bude méně peněz na jiné věci. Připraví nás to o část luxusu.
Bude to vyžadovat oběti. A bude to znamenat, že budeme muset riskovat. Ale neriskovat je největší
riziko ze všech.

Kirby potvrdil připravenost USA jít do války podle článku 5, pokud Rusko vybombarduje byť i jedinou polskou základnu

A to zdaleka není všechno. V úterý přišel přímo z Washingtonu signál, že se čeká na ruský úder na
základnu NATO, že se s tím už počítá, a že článek 5 kolektivní smlouvy NATO bude aktivován! Poradce
Bílého domu pro komunikaci v oblasti národní bezpečnosti John Kirby v pondělí prohlásil [2], že USA
mají “skálopevný” závazek dodržovat článek 5 NATO, pokud Rusko udeří na novou americkou
protiraketovou základnu v Polsku. Článek 5 je principem kolektivní obrany NATO, podle něhož v
případě napadení jednoho člena NATO jdou všichni ostatní členové NATO do války s útočníkem, tedy do
reakce ve stylu světové války.

John Kirby, poradce Bílého domu

“Své závazky vůči spojencům NATO podle článku 5 bereme neuvěřitelně vážně. Jsou pevné jako skála a
to se nezmění,” řekl Kirby v pondělí během tiskové konference. Moskva v úterý v podvečer oznámila,
že chystá odvetné údery [3], protože z Ukrajiny podle ruského ministerstva obrany přilétají do
Ruska další a další rakety dlouhého doletu, především americké ATACMS a celé to působí jako snaha
o vyprovokování odvety Ruska proti navigačním základnám NATO, tedy právě proti té zmíněné
protiraketové v Polsku, kde je kromě jiného právě i satelitní navigační centrum raket ATACMS
odpalovaných ukrajinskou armádou z Ukrajiny.

KoZa chce válku, a to za každou cenu!

Tyto výroky Kirbyho o závazku a článku 5 nepřichází jen tak z ničeho nic, protože Bauer se neprořekl jen
tak náhodou. Uvnitř NATO skutečně toto plánují dlouho, tedy nechat Ukrajince, aby odpalovali rakety
ATACMS a tím vyprovokovali Rusy k odvetě proti NATO. Rakety ATACMS jsou programovány a letově
korigovány ze základny US Army v Polsku, aby ty rakety dopadaly do Ruska v co největších počtech, aby
to Rusko vyprovokovalo k úderům proti navigační základně NATO v Polsku. To je celé! A je to jenom na
Putinovi, jestli zachrání světový mír tím, že na Rusko dál nechá sypat další provokační rakety, anebo
odvetou proti základně NATO spustí III. sv. válku.

https://href.li/?https://www.infowars.com/posts/us-has-rock-solid-commitment-on-natos-article-5-world-war-agreement-if-polish-missile-base-is-hit-by-russia
https://aeronet.news/wp-content/uploads/JohnKirbyWhiteHouseAdvisor.jpg
https://href.li/?https://www.rt.com/russia/608226-moscow-mod-response-strike/
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Sestřelená raketa ATACMS na letišti Kursk-Vostočnyj v Kurské oblasti

O nic jiného se v těchto minutách nehraje. KoZa chce válku! Chce ji za každou cenu! Proto už Fiala
tvrdí, že bude i po říjnu 2025 premiérem [4]. Ne kvůli tomu, že by čtyřkoalice vyhrála volby a měla by
30% hlasů voličů, ale protože v době válečného stavu v ČR žádné volby nebudou! Fiala bude pokračovat
bez voleb jako Ňuchačenko. A nedivil bych se, že mu tyto informace v tajném režimu a v předstihu již
NATO posunulo z Bruselu, takže Fiala je teď na koni a má z toho předčasné Vánoce.

Nechci malovat rohatého na zeď, ale tohle smrdí opravdu největším konfliktem v Evropě v dějinách
starého kontinentu. Odpor obyčejných lidí proti válce je v Evropě žalostně malý, je to stejná netečnost
jako v roce 1939 před počátkem II. sv. války. Celá Evropa pochodovala do války a nákupní centra v
evropských metropolích byla tehdy stále plná, i když inflace evropských měn v tehdejší době již byla
rovněž vysoká. Obyvatelstvo Evropy neudělá nic proti zatažení Evropy do války s Ruskem. Taková je
podle všeho již realita.

Závěrem ne příliš optimistického článku si dovoluji vás požádat o zvážení příspěvku pro náš server, pokud
se vám naše články, titulkovaná videa a má páteční povídání na SVCS líbí. Díky všem z vás, kteří nám
pomáháte!

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní žurnalistika a komplexní analýzy, které pro
Vás už 10. rokem děláme, pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné páteční
pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli přinášet nové informace a politické analýzy a
komentáře, přispějte prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé darovací
stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit, tedy podle svých možností.

Každý příspěvek má smysl, každý se počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 45% z cílové
sumy a do konce měsíce zbývají 4 dny. Přispět můžete bankovním převodem, PayPalem,
kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash, Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce
může pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by to ani smysl, protože podpora
musí být oboustranná. Náš server je tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

https://aeronet.news/wp-content/uploads/ATACMS_DebrisKursk.jpg
https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/domaci-spolu-muze-mit-30-procent-veri-fiala-40498711
https://aeronet.news/donate/
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